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      Аннотация

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы: «Исследование рынка труда и востребованности специалистов по логистике в России». Цель работы – исследование рынка труда, составление прогноза востребованности специалистов в сфере логистики в России. Работа выполнена на материалах: учебные планы ВУЗов России, статистические данные рынка труда, профессиональные стандарты Минобразования РФ. Использованные методы: Работа выполнена на основе теоретических методов исследования. С учётом всех расчётов, анализ был совершен с помощью метода сравнения, метода структуризации целей, статистики и прогнозирования. Результаты работы: 1.	Изучены профессиональные стандарты профессии «Логистика». 2.	Исследованы учебные планы высших учебных заведений, выявлены слабые стороны в образовательной программе университетов России. 3.	Составлен прогноз востребованности специалистов на ближайшие сроки, с учётом внешних и внутренних факторов, которые могут оказывать влияние на спрос. 4.	Рассмотрены все особенности процесса «Повышение квалификации МВА», выявлены нюансы управления, изучены сложности обучения персонала. Область применения результатов ВКР – аналитическая логистика на предприятиях. Выводы. Задачи ВКР решены, цель достигнута, определена область применения результатов.
        

        
          The subject of the graduate qualification work is «The study of the labor market and the demand for logistics specialists in Russia». The aim of the graduate qualification work – labor market research, forecasting the demand for specialists in the field of logistics in Russia. The work has been carried out on the materials of: curricula of Russian universities, labor market statistics, professional standards of the Ministry of Education of the Russian Federation. Research method used: The work is carried out on the basis of theoretical research methods. Taking into account all the calculations, the analysis was performed using the method of comparison, the method of structuring goals, statistics and forecasting. The main results of the graduate qualification work: 1.	The professional standards of the Logistics profession were studies. 2.	The study examines the curricula of higher educational institutions, identifies weaknesses in the educational program of Russian universities. 3.	A forecast of the demand for specialists in the near future is the made taking into account external and internal factors that may affect demand. 4.	All the features of the process of «Advanced training of МВА» are considered, the nuances of management are revealed, the difficulties of personnel training are studied. The areas of the graduate qualification work results application – analytical logistics at enterprises. Conclusions of graduate qualification work. The tasks of the WRC have been solved, the goal has been achieved, the scope of the results has been determined.
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